
Bestyrelsesmøde DUDS 19. August 2024 
 
Til stede: Ole, Tobias, Pia, Stig, Camilla, Karen, Peter 
Afbud: Ditte 
Referent: Stig 
 

• 50 års Jubilæum  
o Vi eniges om at sponsorer i udgangspunktet ikke deltager i middagen.  
o Torben tager sig af praktiske spørgsmål fra sponsorer (fx stand placering, plads, 

etc.).  
o Vi har modtaget alle sponsorater til jubilæet på vores konto. 
o Vi diskutterede et scenarie, hvor en abstrakt-konkurrence vinder kunne være ikke-

DUDS-medlem, og enigedes om at vi vil begrænse pengepræmien til forskere, som 
er DUDS-medlemmer.  
Vi vil udbyde muligheden for at indsende abstrakts videst muligt, uden 
indskrækning. 
Blandt de 4-5 udtaget personer til oralt oplæg, vil vi formidle et budskab om at de 
skal være DUDS-medlemmer for at kunne komme i betragtning til pengepræmien. 

▪ Eksempel ordlyd: ”Kære … Du er udtaget til foredrags konkurrencen. Vi gør 
dig opmærksom på at du kun er med i præmie-løbet på 10.000,- DKK 
såfremt du er DUDS-medlem senest på konkurrence-dagen.  

 

• EUROSON 2028 
o Selskabet skal stille med en underskudsgaranti og kan følgeligt risikere underskud 

såvel som overskud.  
o Vi drøfter arbejdsbyrden og det bydende behov for et stærk organizing committee 

(energi, know-how og internationalt netværk). EFSUMB overlader tilsydenladene 
stort lokalt initiativ og det er endnu uklart hvor meget organisation, som de bidrager 
med (fx til organizing og scientifix committees).  

o Tobias vil drøfte det nærmere med Caroline Ewertsen.  
 

• Økonomi 
o Økonomisk svindel  

▪ Vi er blevet svindlet for 4000 euro, via en fabrikeret faktura som blev sendt 
under dække af formandens og sekretærens navne og mailadresser.  

▪ Vi afventer endelig afklaring fra banken om det vil være muligt at tilbageføre 
betalingen. Men chancen er ikke stor for det.  

 

• Hjemmeside og SOME 
o LinkedIn vs Facebook 

Vi eniges om at oprette en LinkedIn side og primært bruge den til annoncering og 
opslag fremadrettet.  
Bestyrelsens medlemmer kan bedre forestille sig at dele og interagere med 
professionelle opslag på LinkedIn da Facebook ofte bruges mere privat.  



Derudover har vi en facebookgruppe, som kan bruges som "medlems-intranet".  
Den officielle facebookside har vi mistet kontrol over og lader uddø.  

• Redaktører 
o N/A 

 

• EJU/Ultraschall   
o 30/8-indlæg kommer fra Martin Bach Jensen om ultralyd i fysioterapi  
o Ole har to bobler-indslag om komplekse nyrecyster og AI-ultralyd 
o Karen har bobler om sonografør uddannelse 

 

• Bordet rundt  
Tobias: Til generalforsamling er følgende poster på valg: 1) Kommende forperson, 2) 
Bestyrelsesmedlem, og 3) Suppleant  
 
Ole: Indkaldelse til generalforsamlingen udformes i udkast af Stig og Ole, godkendes skriftligt i 
bestyrelsen, og udsendes tidsligt til alle DUDS-medlemmer.  
 

• Næste møde:  
o Fysisk ved (før) Årsmødet, fredag den 4. Oktober. En times varighed før kl. 12.00.  

• Evt.  
o N/A 


